



التاريخ: 15 يناير 2021

النتائج المالية الأولية غير المدققة عن السنة المنتهية في 31 ديسمبر 2020

يسر شركة ظفار الدولية للتنمية والاستثمار القابضة ش.م.ع.ع أن تعلن عن النتائج المالية الأولية (غير المدققة) عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2020 على النحو التالي:-

المجموعة غير المدققة	الشركة الأم		
	غير المدققة 31 ديسمبر 2020	المدققة 31 ديسمبر 2019	
ريال عماني	ريال عماني	ريال عماني	
3,067,533	9,625,225	2,494,037	إجمالي الدخل
(12,018,305)	(9,251,169)	(10,750,361)	إجمالي المصاريف
(315,082)	(19,541,486)	(218,985)	التغير في القيمة العادلة للأصول المالية من خلال الأرباح والخسائر
(9,265,854)	(19,167,430)	(8,475,309)	الربح ( الخسارة ) التشغيلية
-	-	(790,544)	حصة من أرباح الشركات التابعة
9,946,476	-	9,946,476	حصة من أرباح الشركات الشقيقة
45,717,783	-	45,717,783	مكاسب من الأستحواذ المعتبر للشركات التابعة و الشركات الشقيقة
46,398,406	(19,167,430)	46,398,406	صافي الأرباح (الخسائر) للفترة قبل الضرائب
-	(129,765)	-	ضريبة الدخل
46,398,406	(19,297,195)	46,398,406	صافي الأرباح (الخسائر) للفترة

ملاحظات:

- 1- تخضع النتائج المالية الأولية (غير المدققة) لمراجعة لجنة التدقيق / وإعتماد مجلس الإدارة ومدقق الحسابات الخارجي للشركة، ويتم تحميل البيانات المالية الكاملة على موقع سوق مسقط للأوراق المالية MSM والموقع الإلكتروني للشركة.
- 2- قد يتغير صافي ربح السنة على ضوء البيانات المالية السنوية المتكاملة من الشركات الشقيقة والتقييم لبعض الاستثمارات.
- 3- في اجتماع مجلس إدارة الشركة الذي عقد بتاريخ 7 يناير 2020 ، خلص مجلس إدارة الشركة إلى أن الشركة لم تعد تستوفي جميع المعايير المؤهلة لإعتبارها "كيان استثماري" بموجب المعيار الدولي للتقارير المالية رقم - 10 ، وبالتالي لم تعد الشركة كيانًا استثماريًا ، يتعين على الشركة إعداد البيانات المالية للشركة الأم والمجموعة اعتبارًا من عام 2020. وسيؤثر التغيير على البيانات المالية بأثر مستقبلي ، لم يتم تعديل البيانات المالية المقارنة وهي غير قابلة للمقارنة. أكملت الشركة تخصيص سعر الشراء وتم إدراج التأثير المالي في النتائج المالية.

جمال كامل رشيد  
أمين سر الشركة





Date: 15 January 2021

**Initial Un-Audited Annual Financial Results for the Year Ended 31<sup>st</sup> December 2020**

In compliance with Disclosure of Financial Statements, Dhofar International Development & Investment Holding Co. SAOG is pleased to report its initial un-audited financial results for the year ended 31<sup>st</sup> December 2020 as under:

	Parent		Group
	Un-audited 31/12/2020	Audited 31/12/2019	Un-audited 31/12/2020
	RO	RO	RO
Total Income	2,494,037	9,625,225	3,067,533
Total Expenses	(10,750,361)	(9,251,169)	(12,018,305)
Changes in fair value of financial assets at fair value through profit or loss	(218,985)	(19,541,486)	(315,082)
<b>Operating profit / (loss)</b>	<b>(8,475,309)</b>	<b>(19,167,430)</b>	<b>(9,265,854)</b>
Share of profit / (loss) from subsidiaries	(790,544)	-	-
Share of profit from associates	9,946,476	-	9,946,476
Bargain gain on deemed acquisition of subsidiaries & associates	45,717,783	-	45,717,783
<b>Net profit /(loss) for the period before tax</b>	<b>46,398,406</b>	<b>(19,167,430)</b>	<b>46,398,406</b>
Income Tax	-	(129,765)	-
<b>Net profit /(loss) for the period</b>	<b>46,398,406</b>	<b>(19,297,195)</b>	<b>46,398,406</b>

**Notes:**

1. These initial unaudited results are subject to approval by Audit Committee / Board of Directors and audit by External Auditor. After approval complete financial statements shall be uploaded on MSM / Company's website.
2. The net profit for the year may change subject to receipt of complete financial statements from associates for the year and valuation of certain investments.
3. On the meeting held on 7<sup>th</sup> January 2020, the Board of Directors of the Company have concluded that the Company no longer meets all the qualifying criteria of an investment entity under IFRS 10 and hence ceases to be an investment entity. Consequently, the Company is required to prepare parent and group financial statements from 2020. The change will affect financial statements prospectively, hence, comparative financial statements have not been restated and are not comparable. The Company has completed the purchase price allocation exercise and the financial impact has been included in Financial Statements.

JAMAL KAMEL  
Company Secretary

